

允記額外 10X 積分推廣優惠 (「優惠」) 之條款及細則：

1. 推廣期由 2025 年 1 月 14 日起至 2025 年 1 月 28 日 (包括首尾兩日) (「推廣期」)。
2. 此優惠只適用於由富邦銀行 (香港) 有限公司 (「本行」) 所發出之富邦 Visa / Mastercard 信用卡之主卡持卡人及附屬卡持卡人 (「合資格信用卡」, 其持卡人「合資格客戶」)。
3. 合資格客戶於整個推廣期內, 憑合資格信用卡於指定允記香港門市# (「商戶」) 進行之任何簽賬可享額外 10X 積分 (「獎賞」)。每個合資格信用卡賬戶於整個推廣期內, 最高可獲享 100,000 額外積分。
#有關門市地址之詳情, 請瀏覽 <https://www.event.wankeegroup.com.hk/fubon-shop-list>。
4. 合資格客戶於推廣期必須以合資格信用卡內全數簽賬 (「合資格簽賬」) 方可獲享獎賞。
5. 獎賞不可兌換現金、禮券/現金券或其他貨品/服務, 亦不可與商戶之其他優惠同時使用。
6. 所有產品及服務視乎供應情況而定, 先到先得, 售完即止。如有任何與產品、服務或優惠相關的查詢, 請直接聯絡商戶。
7. 此優惠所獲贈之額外積分將會合併計算 (包括主卡及附屬卡), 經本行核實紀錄後, 將於 2025 年 3 月 31 日或之前直接存入合資格信用卡之賬戶並顯示於月結單上。優惠只計算在推廣期內已誌賬的合資格簽賬。此優惠之合資格簽賬將不可獲享富邦信用卡「簽賬必有賞」之獎賞。
8. 合資格客戶於本行名下所有信用卡戶口須於獲獎賞當日仍屬有效及戶口狀況正常, 方可獲贈有關獎賞。
9. 合資格客戶必須保留所有簽賬或交易存根正本, 如有任何爭議, 本行保留權利於優惠期間或完結後任何時間要求合資格客戶提供有關存根正本及 / 或相關文件或證明以作核實。
10. 若合資格客戶於獲贈獎賞後將有關合資格簽賬取消或作退款安排, 本行有權立即於合資格客戶之信用卡戶口扣除或取消已存入之獎賞金額而毋須另行通知。

11. 有關產品或服務由產品或服務供應商提供，本行概不對產品或服務供應商所提供的產品或服務之質素和供應量，或提供的資料作出任何陳述或保證。本行在任何情況下毋須就有關產品，服務或資料的各方面引起或與其有關的事宜上負任何責任。任何對有關服務及優惠之投訴或索償，客戶應直接聯絡有關產品或服務供應商。
12. 本行及允記集團（「允記」）保留權利隨時暫停、更改或終止本計劃及修訂其條款及細則，而毋須另行通知。如有任何爭議，本行及允記保留最終決定權。
13. 除於本條款及細則有持明確相反規定，任何人士若非本條款及細則的一方不可根據《合約（第三者權利）條例》（香港法例第 623 章）強制執行本條款及細則的任何條文。
14. 本條款及細則受香港法律規管，並按照香港法律詮釋。
15. 如本條款及細則的中英文有任何抵觸，概以英文版本為準。

Wan Kee Extra 10X Bonus Points Promotion (“Promotion”) Terms and Conditions:

1. The promotion period of is from 14 January 2025 to 28 January 2025 (both dates inclusive) (“Promotion Period”).
2. The Promotion is only applicable to the principal and supplementary cardholders of Fubon Visa / Mastercard Credit Card issued by Fubon Bank (Hong Kong) Limited (“The Bank”) (“Eligible Credit Card”, such holders are “Eligible Customer(s)”).
3. Eligible Customer(s) can enjoy extra 10X Bonus Points upon any spending with using Eligible Card at the designated Wan Kee (“Merchant”) physical stores[#] in Hong Kong during the entire Promotion Period (“Rewards”). The extra bonus points will be capped at 100,000 points during the entire Promotion Period.
[#] For physical stores’ locations, please visit <https://www.event.wankeegroup.com.hk/fubon-shop-list>.
4. To enjoy the Rewards, Eligible Customer(s) must settle the full payment with Eligible Card within the Promotion Period (“Eligible Transactions”).
5. Rewards cannot be exchanged for cash, gift/cash vouchers, or other products/services, nor be used in conjunction with any other promotional offers.
6. All products and services are subject to availability and on a first-come-first-served basis while stocks last. For any queries related to the product, service or the Promotion, please contact the Merchant directly.
7. Upon verification by the Bank based on its own records, the bonus points awarded under this Promotion will be combined (including the principal card and supplementary card) and will be credited to Eligible Credit Card account on or before 31 March 2025 and displayed in the credit card statement. Only Eligible Transactions for the purchase of goods and services that are posted within the Promotion Period will be counted for this program. Eligible Transaction(s) under this Offer will NOT be entitled to enjoy the rewards of Fubon Credit Card “Sure Win Spending Rewards” program.
8. The credit card account(s) maintained by Eligible Cardholder(s) should remain valid and in good standing when the Rewards are credited.
9. Eligible customer(s) must keep the original sales or transaction slips as records. In case of any dispute, the Bank reserves the right to request the selected customers to provide the relevant original sales slips and/or such further documentation or evidence for verification at any time during or after the Promotion.

10. The Bank has the right to reverse or forfeit the Rewards without prior notice if the eligible transactions have been refunded or cancelled.
11. The Bank is not the product supplier or service provider of the relevant Merchant Offer and the Promotion Offer details and the relevant photos are provided by the relevant product supplier or service provider. The Bank makes no representation or guarantee as to the quality and availability of the products, services or information provided by the product supplier or service provider, and shall not be liable for any matters arising from or in connection with the products, services or information provided by the product supplier or service provider. Any claim, complaint, or dispute arising out of, or in connection with, the said products, services or benefits shall be resolved between the customers and the relevant product supplier or service provider.
12. Fubon Bank and Wan Kee Group (“Wan Kee”) reserve the right to suspend, vary or cancel the Promotion and amend the relevant Terms and Conditions at any time without any prior notice. In case of any disputes, the decision of Fubon Bank and Wan Kee shall be final and conclusive.
13. Unless expressly provided to the contrary in these terms and conditions, a person who is not a party has no right under the Contracts (Rights of Third Parties) Ordinance (Chapter 623 of the Laws of Hong Kong) to enforce or enjoy the benefit of any of the provision of these terms and conditions.
14. These terms and conditions shall be governed by and construed in accordance with the laws of Hong Kong.
15. Should there be any inconsistency between the English and Chinese versions of the terms and conditions, the English version shall prevail.